
 

Levanger kommune 

Møteprotokoll 
 

 

Utvalg: Kommunestyre 

Møtested: Kommunestyresalen, Levanger rådhus 

Dato: 19.10.2022 

Tid: 17:00 – 21:20 

 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Anita Ravlo Sand Ordfører SP 

Nina Bakken Bye Varaordfører H 

Robert Svarva Medlem AP 

Nina Elisabeth Berget Medlem AP 

Astrid Juberg Vordal Medlem AP 

Vegard Austmo Medlem AP 

Gaute Børstad Skjervø Medlem AP 

Khalil Obeed Medlem AP 

Tone Jørstad Medlem AP 

Tone Wanderås Medlem AP 

Knut Holmen Medlem AP 

Per Espen Aunan Medlem AP 

Stig Ove Sommervoll Medlem AP 

Bjørg Boneng Medlem SP 

Merete Bøhn-Flatås Medlem SP 

Morten Langdal Medlem SP 

Kristian Saxhaug Medlem SP 

Frode Lund Medlem SP 

Torbjørn Stormoen Medlem SP 

Randi Haugskott Medlem SP 

Kim Nilssen Medlem H 

Gunnar Morten Løvås Medlem SV 

Kaja Skårdal Hegstad Medlem SV 

Janne Kathrine Jørstad Larsen Medlem FRP 

Magne Nydal Medlem KRF 

Kjartan Gjelvold Medlem MDG 

Einar Dahlum Medlem R 

Karl Meinert Buchholdt Medlem V 

   

Faste medlemmer som ikke møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Geir Tore Persøy MEDL FRP 

Asbjørn Brustad MEDL SP 

Lars Erik Ertsås MEDL H 

Line Thorsen Bratli MEDL SP 

Victoria Skjønhaug MEDL SV 

Nina Egenæs Groven MEDL KRF 
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Eirik Rønning MEDL SP 

 

Varamedlemmer som møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Siv By Eirik Rønning SP 

Harald Asbjørn Lein Line Thorsen Bratli SP 

Geir Skjesol Asbjørn Brustad SP 

Knut-Erik Henrikø Lars Erik Ertsås H 

Per Aunet Victoria Skjønhaug SV 

Mats Henriksen Geir Tore Persøy FRP 

Johan Fossan Nina Egenæs Groven KRF 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Peter Ardon Kommunedirektør 

Rita-Mari Keiserås Formannskapssekretær 

Heidi Slåtsve Web 

Trude Nøst Kommunalsjef 

Kristin Bratseth Kommunalsjef 

Marit Aksnes Kommunalsjef 

Arnstein Kjeldsen Økonomisjef 

Kjersti Nordberg Idrettskonsulent 

  

Gaute Børstad Skjervø (AP) fikk permisjon og forlot møtet kl. 19.05, etter behandling av 

sak PS 71/22. 

Mats Henriksen (FRP) fikk permisjon og forlot møtet kl. 21, etter behandling av sak PS 

77/22. 

 

Orienteringer: 

• Næringsareal i kommunen og arbeid med Levanger havn v/næringssjef Håkon 

Okkenhaug 

• Frivillighetens år 2022 – presentasjon av frivillig sektor: v/Levanger 

husflidsforening, Roknesvollen 4H-sæter og Skogn ungdomslag. Innledning 

v/idrettskonsulent Kjersti Nordberg 

• Idrettsrådet - status v/styreleder Ola Stene 

• Kommunedirektøren orienterer – oktober 2022 

 

 

 

Underskrifter: 

 

 

 

 

__________________________  __________________________ 

https://frivillighetensar.no/
https://www.levanger.kommune.no/politikk/orienteringsnotat-sporsmal-og-svar-presentasjoner/kommunedirektoren-orienterer.6809.aspx
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PS 69/22 Innherred renovasjon IKS - endring av selskapsavtale 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Revidert selskapsavtale for Innherred Renovasjon IKS vedtas som framlagt.  

 

 

PS 70/22 Oppfølging av kommunestyrets vedtak i sak 20/20 - Bestilling av 

forvaltningsrevisjon 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Gunn Oline Lyngsmo (R) fremmet følgende forslag: 

«Blir pwc-rapportens konkrete og synliggjorte forslag til innsparingen fulgt  

opp gjennom målrettede og effektive tiltak fra kommunens administrasjon?» 

– som et 5. punkt / bestilling av forvaltningsrevisjonen 

evt. som et 3. punkt / bestilling av undersøkelse…? 

 

Avstemning: 

Kontrollutvalgets innstilling enstemmig vedtatt.  

Lyngsmo sitt forslag følger protokollen uten realitetsvotering.  

 

VEDTAK: 

Kommunestyret godkjenner kontrollutvalgets bestilling til revisor. 

 

PS 71/22 Ny organisering og finansieringsmodell for Innherred vannområde 2022 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Levanger kommune vedtar forslag til ny organisering og finansieringsmodell for 

vannområdesamarbeidet i Innherred, slik framlagt i vedlegg 1 og 2. Herunder inngår: 

  

• Det etableres et vannområdesamarbeid med hjemmel i kommuneloven § 19 om 

kommunalt oppgavefellesskap, som innebærer: 
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o Godkjenning av samarbeidsavtale, slik framlagt i vedlegg 1. 

o Opprettelse av representantskap som øverste organ. Fra kommunestyret i 

Levanger kommune velges følgende til representantskap:  

Medlem: Asbjørn Brustad Varamedlem: Kjartan Gjelvold 

o Opprettelse av administrativ styringsgruppe bestående av 

kommunedirektører/kommunalsjefer/virksomhetsledere som sørger for å 

integrere vannforvaltningsarbeidet i ordinære beslutningsprosedyrer i 

kommunene. 

o Leder i administrativ styringsgruppe er daglig leder i oppgavefellesskapet, 

og representerer oppgavefellesskapet i vannregionutvalget.  

o Administrativ styringsgruppe er faglig ansvarlig for 

vannområdekoordinatorene, og styrer arbeidet som 

vannområdekoordinator utfører. 

o Ordningen med vannområdeutvalg utgår. 

o Stillingen som vannområdekoordinator lyses ut som fast stilling. 

o Innsatsen og ressursen fordeles likt mellom kommunene. 

o Kommunene bidrar med hver sin andel av vannområdekoordinator-

stillingen som utgjør inntil 50 % av totalkostnaden, 12,5 % fordeles likt og 

37,5 % fordeles etter folketall. Det forutsettes at 

Fylkeskommunen/Statsforvalteren bidrar med resterende 50 %. 

Finansieringen i hver enkelt kommune innarbeides i handlingsprogram 

2023 med økonomiplan 2023-2026. 

 

 

PS 72/22 Søknad fra Levanger fotballklubb om ettergivelse av ansvarlig lån 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Habilitet: 

Gunnar Løvås (SV) ba om vurdering av sin habilitet. Løvås ble av et enstemmig 

kommunestyre erklært inhabil. Løvås fratrådte møtet under behandling av denne saken. 

  

Forslag i møte: 

Anita Ravlo Sand (SP) fremmet følgende forslag: 

Endringsforslag - nytt pkt 1:  

Levanger kommune ettergir Levanger fotballklubb sitt restlån på kr 150 000.  

 

Endringsforslag – nytt pkt 3:  

Levanger kommune skal ikke gi utlån til frivillige lag og organisasjoner utover 

forskuttering av spillemidler. 

 

Tilleggsforslag: 

Kommunestyret forventer at klubbledelsen gjør de tiltak som er nødvendige for å sikre 

LFK en bærekraftig økonomi fremover.  

Det legges til grunn at klubbledelsen sørger for åpenhet rundt økonomiske forhold ved at 

regnskap og budsjett på oppfordring gjøres tilgjengelig med etterprøvbare tall. 

Videre forventer kommunestyret at prinsippene i bærekraftprogrammet Action Now også 

legges til grunn for klubbens indre anliggender, det være seg likestilling mellom 

kjønnene og tilrettelegging for sosial bærekraft. I det ligger bla. at ledelsen for de ulike 

lagene i LFK opplever seg hørt og involvert i prosesser som angår klubben.  
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LFK er en sentral aktør innen idrettslivet i Levanger. På bakgrunn av det forventes det at 

klubben bidrar til dialog og samhandling med idretten for øvrig i kommunen, bla. 

gjennom god samhandling med idrettsrådet. Kommunestyret inviterer LFK til å 

presentere hvordan arbeidet med bærekraftsprogrammet Action now går ila. 2023.  

 

Vegard Austmo (AP) fremmet følgende forslag:  

Kommunestyret ber kommunedirektøren gå i dialog om mulig overdragelse av LFK sitt 

klubbhus, der kjøpesummen motregnes utestående gjeld ved eventuelt 

overtakelsestidspunkt. Saken legges for formannskapet i løpet av våren 2023. 

 

Avstemning: 

Ved alternativ votering mellom formannskapets innstilling pkt. 1 og Sand sitt endrings 

forslag, ble Sand sitt forslag vedtatt med 25 mot 8 stemmer (Nilssen, Haugskott, Bøhn-

Flatås, Langdal, Skjesol, Saxhaug, Sommervoll, Gjelvold). 

Formannskapets innstilling pkt. 2, enstemmig vedtatt.  

Ved første gangs votering ble formannskapets innstilling pkt. 3, vedtatt med 22 mot 11 

stemmer (AP, Langdal) 

Ved alternativ votering mellom formannskapets innstilling, pkt. 3 og Sand sitt 

endringsforslag, ble Sand sitt forslag vedtatt med 18 mot 15 stemmer (KRF, FRP, V, 

Sommervoll, SP minus Langdal og Lund). 

Austmo sitt tilleggsforslag avvist med 24 mot 9 stemmer (AP minus Holmen). 

Sand sitt tilleggsforslag vedtatt med 24 mot 9 stemmer (AP minus Sommervoll). 

 

VEDTAK: 

1. Levanger kommune ettergir Levanger fotballklubb sitt restlån på kr 150 000.  

2. Det utarbeides en 5-årsavtale om nedbetaling av ansvarlig lån på kr. 1 000 000. 

3. Levanger kommune skal ikke gi utlån til frivillige lag og organisasjoner utover 

forskuttering av spillemidler. 

4. Kommunestyret forventer at klubbledelsen gjør de tiltak som er nødvendige for å 

sikre LFK en bærekraftig økonomi fremover.  

Det legges til grunn at klubbledelsen sørger for åpenhet rundt økonomiske forhold 

ved at regnskap og budsjett på oppfordring gjøres tilgjengelig med etterprøvbare tall. 

Videre forventer kommunestyret at prinsippene i bærekraftprogrammet Action Now 

også legges til grunn for klubbens indre anliggender, det være seg likestilling mellom 

kjønnene og tilrettelegging for sosial bærekraft. I det ligger bla. at ledelsen for de 

ulike lagene i LFK opplever seg hørt og involvert i prosesser som angår klubben.  

LFK er en sentral aktør innen idrettslivet i Levanger. På bakgrunn av det forventes 

det at klubben bidrar til dialog og samhandling med idretten for øvrig i kommunen, 

bla. gjennom god samhandling med idrettsrådet. Kommunestyret inviterer LFK til å 

presentere hvordan arbeidet med bærekraftsprogrammet Action now går ila. 2023.  

 

PS 73/22 Ny samarbeidsavtale mellom Levanger idrettsråd og Levanger kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
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VEDTAK: 

Ny samarbeidsavtale mellom Levanger idrettsråd og Levanger kommune vedtas.  

 

 

PS 74/22 Etablering av Digitale Innherred kommunale oppgavefellesskap 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

1. Vedlagte «Samarbeidsavtale for Digitale Innherred Kommunale Oppgavefellesskap» 

vedtas under forutsetning av at alle involverte samarbeidende kommuner fatter 

vedtak om godkjenning av samarbeidsavtalen som den foreligger.  

 

2. Kommunestyret oppnevner følgende politiske representanter og vararepresentanter til 

oppgavefellesskapets representantskap: 

Medlemmer: Varamedlemmer:  

Ordfører og varaordfører Asbjørn Brustad 

Magne Nydal 

Geir Tore Persøy 

Bjørg Boneng 

Astrid Vordal  
(representant fra det største mindretallsparti) 

Gunnar Løvås 

Vegard Austmo 

 

3. Kommunestyret gir kommunedirektøren fullmakt til å fullføre nødvendig oppretting 

og registrering av oppgavefellesskapet.  

 

 

PS 75/22 Detaljregulering Høttvollen Hyttefelt - 5037/163/1 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Kjartan Gjelvold (MDG) fremmet følgende endringsforslag:  

Høttvollen hyttefelt bygges uten:  

- Biladkomst og bilparkering ved hyttene.  

- Utebelysning  

- Vann/avløp 

 

Begrunnelse:  

Vi må legge til rette for en mer fremtidsrettet hyttekultur hvor hyttene og hyttelivet 

påvirker naturen så lite som mulig. Dette gjelder både for arealinngrep og lys- og 

lydforurensing. 
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Avstemning: 

Ved alternativ votering mellom plan- og utviklingsutvalgets innstilling og Gjelvold sitt 

forslag, ble plan- og utviklingsutvalgets innstilling vedtatt med 29 mot 5 stemmer 

(MDG, SV, Langdal).  

 

VEDTAK: 

Detaljregulering Høttvollen Hyttefelt vedtas, med de endringer som foreslås i 

saksframlegget, i henhold til Plan- og bygningslovens § 12-12. 

 

 

PS 76/22 Detaljregulering Gråmyra næringspark 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Merete Bøhn-Flatås (SP) fremmet følgende endringsforslag:  

Siste setning fjernes.  

("Det skal legges inn areal eller soner med viltvoksende natur i prosjektet for å 

kompensere for tapt natur i forbindelse med utbyggingen.") 

 

Kjartan Gjelvold (MDG) fremmet følgende tilleggsforslag:  

Området GV, eller grønnstruktur /vegetasjonsskjerm på plankartet skal bestå av 

viltvoksende natur.  

 

Avstemning: 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling, første avsnitt, enstemmig vedtatt.  

Bøhn-Flatås sitt endringsforslag vedtatt med 27 mot 7 stemmer (SV, MDG, R, Obeed, 

Jørstad). 

Gjelvold sitt tilleggsforslag avvist med 27 mot 7 stemmer (SV, MDG, R, Obeed, 

Jørstad). 

 

VEDTAK: 

Detaljregulering Gråmyra næringspark vedtas, med de endringer som foreslås i 

saksframlegget i henhold til Plan- og bygningslovens § 12-12. 

 

 

PS 77/22 Kvalitetsmelding for grunnskolen i Levanger, skoleåret 2021-22 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Ingen. 

 

Avstemning: 

Driftsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt.  

 

VEDTAK: 

Kvalitetsmeldingen for kommunale grunnskoler 2021/2022 tas til orientering 
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PS 78/22 Tertialrapport 2. tertial 2022 - Levanger kommune 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Forslag i møte: 

Karl M. Buchholdt (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 

Kommunestyrets behandling av sak 78 utsettes. Saken sendes tilbake til formannskapet 

for ny behandling. Formannskapet bes om å komme tilbake med en tertialrapport og et 

revidert budsjett som viser et merforbruk på kroner 0,-. 

 

Karl M. Buchholdt (V) fremmet følgende tilleggsforslag – nytt pkt. 3: 

Kommunedirektøren bes utrede bygging av flerbrukshall i tilknytning til Nesheim skole. 

Utredningen legges fram 1. halvår 2023 

 

Avstemning: 

Buchholdt sitt utsettelsesforslag avvist med 33 mot 1 stemme (V). 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  

Buchholdt sitt tilleggsforslag avvist med 32 mot 1 stemme (V).  

 

VEDTAK: 

1. Tertialrapport for 2. tertial 2022 tas til orientering. 

2. Kommunedirektøren bes om å iverksette nødvendige tiltak for å bedre 

regnskapsresultatet fram mot utgangen av året.  

 

 

FO 22/22 Spørsmål fra Karl M. Buchholdt (V) - Omhjemling av omsorgsboliger til 

institusjonsplasser – oppfølging av boligsosial temaplan. 

Saksprotokoll i Kommunestyre - 19.10.2022  

Behandling: 
Karl M. Buchholdt (V) fremmet følgende spørsmål: 

22. juni 2022 fattet kommunestyret følgende vedtak i forbindelse med behandlingen av 

boligsosial temaplan: 

 
 

Her kommer det tydelig fram i punkt 2 at det skal søkes å finne løsninger som medfører at man 

kan åpne de 11 omsorgsboligene som ikke er i bruk ved Breidablikktunet, videre i punkt 3 at 

kommunedirektøren skal vurdere muligheten for en omhjemling av 22 plasser ved 

Breidablikktunet fra heldøgns omsorgsbolig til institusjonsplasser. 

I Trønder-Avisa 4. oktober får vi opplyst at kommunedirektøren ikke finner rom for å åpne de 

11 stengte omsorgsboligene ved Breidablikktunet i 2023. Venstre vil be både kommunedirektør 

og ordfører om å gjøre en ny vurdering av den problemstillingen, og håper at det lar seg løse i 

det videre arbeidet med budsjettet for neste år. 

Punkt nummer 3 i den boligsosiale temaplanen er et vedtak om omhjemling av 22 plasser ved 

Breidablikktunet fra heldøgns omsorgsbolig til institusjon. I saksunderlaget til boligsosial 
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temaplan får vi opplyst at man anbefaler en omhjemling av 22 omsorgboliger til 

institusjonsplasser, blant annet fordi at man regner med at behovet for tilbakeholdelse av 

pasienter vil øke. 

Spørsmål 

Vil 22 plasser ved Breidablikktunet bli omhjemlet fra heldøgns omsorgsboliger til 

institusjonsplasser i forslaget til budsjett for 2023? 

 

Svar fra kommunedirektøren: 

Kommunedirektøren viser til utsendt notat vedrørende status i budsjettarbeidet (18.10.22) og 

følgende ordlyd derfra: 

«I dag ligger mange pasienter på Staup helsehus og venter på langtids institusjonsplass. Dette 
skaper utfordringer i pasientflyten og medfører blant annet mange betalingspliktige liggedøgn 
ved sykehuset da det er fullt på Staup. For å forbedre pasientflyten vurderer 
kommunedirektøren å foreslå omhjemling av de 11 stengte leilighetene i 2. etasje ved BBT til 
institusjonsplasser, og at det vurderes omdisponering av pleieressurser for å bemanne et tilbud 
i denne etasjen. Dersom dette lykkes, kan flere av beboerne ved Staup som venter på langtids 
institusjonsplass flytte inn i 2. etasje ved BBT. I løpet av økonomiplanperioden bør det vurderes 
hvordan en kan omstille drift slik at det blir mulig å omhjemle de 11 leilighetene i 3. etasje i 
tillegg.  
  
Det presiseres at det er knyttet en betydelig økonomisk risiko til åpne de 11 leilighetene ved 
BBT som institusjonsplasser i dagens utfordrende situasjon da personalmessige kostnader må 
tas innenfor tildelt økonomisk ramme. Kommunedirektøren vil likevel anbefale at en planlegger 
med dette som mål, og at en følger tiltaket tett opp fra administrasjonens side gjennom året. 
Gevinsten av bedre pasientflyt vil være bedre bruk av kompetanse, rett pasient på rett plass, 
redusert antall betalingspliktige liggedøgn ved sykehuset og en økning i antall 
institusjonsplasser. Uforutsigbarheten ligger hovedsakelig i endringer i brukerbehovene 
framover; økende antall brukere og økte behov vil utfordre tidsplanen og omstillingstakten»  

 

 


